
 

Vragen vergaderstukken gemeenteraad of raadscommissie Ridderkerk 

Algemene informatie 

 Onderwerp/omschrijving vergaderstuk: Startnotitie Woonvisie Ridderkerk 2020 

 Vergaderdatum: 4 juni 2020 

 Steller en fractie: Verdiesen en Piena (VVD Ridderkerk) 

 Portefeuillehouder: wethouder Oosterwijk 

 Datum indiening vraag bij griffie: 28 april 2020 

 Datum ontvangst beantwoording college bij griffie: 22 mei 2020 

Vragen en antwoorden 

Vraag 1 

Een adviesbureau gaat gevraagd worden een woningmarktanalyse/woningbehoefteraming te 

maken. Is dat een woningbehoefteraming op basis van de demografische ontwikkelingen van 

Ridderkerk zelf of wordt de regionale/landelijke behoefte hierin meegenomen? 

Antwoord 1 

De toekomstige behoefte kan berekend worden op basis van een gangbare demografische 

prognose, meestal Primos of een variant daarvan. Met het adviesbureau dat de opdracht krijgt 

wordt dit verder afgestemd. Wij vinden de Ridderkerkse demografische ontwikkeling van belang 

en willen bezien op welke wijze Ridderkerk een vitaal dorp kan blijven. Dus hoe we ook aan de 

kant van vergroening voor een zodanig woningaanbod kunnen zorgen dat dit een evenwichtige 

bevolkingsopbouw faciliteert. Dit is ook van belang voor de Ridderkerkse voorzieningen. 

Vraag 2 

Waarom gaat het adviesbureau een woonvisie voor Ridderkerk opstellen? Deze visie behoort toch 

door het college zelf gemaakt en aan de gemeenteraad voorgesteld te worden? 

Antwoord 2 

Veel gemeentes huren een adviesbureau in voor het opstellen van een Woonvisie. Zij hebben 

hiervoor meer ervaring en expertise. Intern is voor een incidenteel, maar veelomvattend 

onderzoek ook onvoldoende capaciteit beschikbaar. Het opstellen van de Woonvisie gebeurt in 

nauw overleg met een interne projectgroep en de portefeuillehouder Wonen. Zowel het concept 

als de definitieve versie worden namens het college aan de raad voorgelegd. 
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